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Refleksja do dzisiejszej młodzieży
Trzeba młodym powiedzieć, żeby szanowali Polskę i Polaków. I żeby się szanowali, a
nie kłócili i nie wiadomo jak żyli, bo kiedyś było bardzo ciężko i ludzie się szanowali, a
dzisiaj jak jest z młodymi? Każdy w swoją stronę. Nie ma jedności dzisiaj, czy w
rządzie, czy w sądzie, czy w młodzieży. Kiedyś młody szedł, jak my jeszcze młode
[byliśmy], poszło się na spacer, koleżanka do koleżanki, a dzisiaj każdy sobie... ja nie
wiem jak to dzisiaj jest. Zaszło się i pośpiewało się, i potańczyło się. 
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